
Gislaved Västbo Brukshundklubb

Protokoll medlemsmöte 2024-04-24

§ 1. Mötets öppnande.
Ordförande Solveig Karlsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

§ 2. Fastställande av röstlängd.
Röstlängden fastställdes.

§ 3. Val av mötesordförande.
Mötet valde Solveig Karlsson till mötesordförande.

§ 4. Anmälan om protokollförare.
Mötet utsåg Carin Grönkvist till protokollförare.

§ 5. Val av justerare.
Till justerare av protokollet valdes Nanna Olsson och Tanja Parkkari.

§ 6. Fråga om medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst.
Medlemmarna ansåg att mötet har blivit stadgeenligt utlyst.

§ 7. Fastställande av dagordning. 
Dagordningen fastställdes.

§ 8.  Inkomna motioner.
Inga motioner har inkommit.

§ 9. Nulägesrapport från styrelse och sektioner.

Utbildningssektorn: 
Vårens valpkurs 10 deltagare, vardagslydnad 10 deltagare är avslutade.
Carin G. Ska ha en spårkurs 8 och 9 juni, ligger på studiefrämjandets sida. Minst 3 
max 6 deltagare. 

Rallylydnadskurs introduktion start 13 maj, ledare Marianne Ström.
Mötet beslöt att kursen ska genomföras även om den inte blir fullsatt.



Vi delar våra kurser på social medier t.ex. ”Händer i Gislaved” för att marknadsföra 
oss bättre.

Brukssatsning i samarbete med Smålandsstenars BK flyttas till hösten, då det är svårt 
att få ihop  tiden, eftersom båda klubbarna har officiella tävlingar under våren.
Kommer att läggas upp som prova på sök, spår, rapport och brukslydnad.

Kök:
Karin Lindh rapportera att försäljningen av mat under vår lägre/högre tävling gick 
med en liten förtjänst denna gång.

Tävlingssektorn:
 Mycket krångel med SBK tävling under vår lägre/högre tävling den 13 /4. 
Alla resultat fick räknas förhand. Gick inte att se telefonnummer till de som var 
reserver mm.

Den 18 maj elitspårtävling. 
Vi vet inte status inför denna tävling efter Christina Josefsson - Normén inte var med 
på mötet. Återkommer i frågan.

§ 10. Ekonomi.
Kassör Karin Lindh rapporterar.
Kommunens bidrag är utbetalt, 15000 kr. Kostnad för årsmötet 8375 kr, elkostnad för
två månader 2916 kr.
Instruktörskurs för två st, 13000 kr

§ 11. Övriga frågor.
Ordförande har fått telefonsamtal från en medlem som blivit bortkörd från 
appellplanen. 
Vi måste tänka på hur vi bemöter andra på vår klubb. Det är inte ok att köra bort folk,
som är betalande medlemmar. Om någon är på klubben och inte är medlem kan man 
istället berätta om fördelarna med att vara medlem hos oss.

Tanja Parkkari försöker få igång hundpromenaderna igen. Hoppas på bättre 
uppslutning när det blir lite bättre väder.

Vi har organiserad platsliggning med skott måndagar kl. 17.00.

§ 12. Nästa medlemsmöte.
Nästa medlemsmöte den 4 september kl. 18.00.
Styrelsemöte 14 maj kl. 18.30.



§ 13. Mötet avslutas.
Mötesordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet.

Ordförande Solveig Karlsson                              Sekreterare  Carin Grönkvist

Justerare

Nanna Olsson                                                              Tanja Parkkari


